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疯狂英语易背作文006：论考试
6. Examinations 论考试
There are many arguments about the advantages and disadvantages of examinations. Some people think that examinations can help them review the lessons regularly, while others maintain that too many examinations have frustrated them.

对于考试的益处和弊端存在着许多争论。一些人认为考试能够帮助他们定期地复习功课，然而，还有一些人认为太多的考试使得他们心灰意冷。
To me, I think an examination is a good thing for both teachers and students. Teachers can find out how much the students have grasped and then improve their teaching; students, on the other hand, will learn what their weak points are and then study even harder.

对于我来说，我认为考试对于老师和学生都是一个很好的途径。老师能够发现学生的掌握程度从而改善他们的教学，学生则可以知道他们的弱点从而更加努力地学习。
All in all, we should not waste time arguing whether examinations are good or not. What we should do is to try to improve the exam system and try to adjust it to our different requirements.

总而言之，我们不必浪费时间去争论考试到底是好是坏，我们所应该做的是努力去改善考试制度使得它不断适应我们的各种要求。
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